

الموضوع/استقالة عضو وتعيين عضو مؤقت لمجلس الإدارة

تفيد شركة الأنوار لبلاط السيراميك ش م ع ع الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط وجميع المستثمرين بإستقالة الفاضل/محمد سليمان الطحaine من منصبه كعضو مجلس الادارة ونائب رئيس مجلس الادارة وكذلك رئيس لجنة المراجعة والتدقيق منذ 14 يناير 2024 لأسباب شخصية .

يود مجلس الادارة أن يشكر الفاضل/محمد سليمان الطحaine على مساهمته القيمة في الشركة خلال فترة عمله كعضو مجلس إدارة.

قام مجلس ادارة شركة الانوار لبلاط السيراميك ش م ع ع بتعيين الفاضل/عقيل محمد جواد حبيب جعفر علي عضواً مؤقتاً لملى المقعد الشاغر في مجلس الادارة من تاريخ 23 يناير 2024 حتى تاريخ انعقاد الجمعية العامة العادية السنوية القادمة للشركة.

كما قام مجلس الادارة بترشيح الفاضل /عقيل محمد جواد حبيب جعفر علي نائب لرئيس مجلس الادارة وعضواً ورئيساً للجنة المراجعة والتدقيق بالشركة.

الفاضل /عقيل محمد جواد حبيب جعفر علي حاصل على درجة الماجستير في علوم الكمبيوتر مع مرتبة الشرف من جامعة أوكلاهوما سيتي بالولايات المتحدة الأمريكية ويتمتع بخبرة تزيد عن 30 عاماً في القطاع المصرفي مع البنوك الدولية والوطنية.

يعمل حالياً كرئيس مجلس ادارة شركة /Conformity compliance solution/ منذ مارس 2021م وكانت الاداور السابقة لدى Credit Suisse كمدير للبنك الخاص ومستشار لإدارة الثروات، وبنك أبو ظبي الوطني كمدير تنفيذي ورئيس شبكة الفروع وادارة الثروات والخدمات المصرفية للأفراد لمدة 25 عاماً بالإضافة الى ذلك شغل منصب نائب رئيس مجلس ادارة سيتي الامارات العربية المتحدة لمدة عام.



سوريش أرونا حلام
القائم بأعمال الرئيس التنفيذي
24 يناير 2024م

After Compliments,

Subject: Resignation of Director & appointment of a Temporary Director.

Al Anwar Ceramic Tiles Company SAOG advises the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange and the Investors community that Mr. Mohammad Sulieman Tahaine has resigned from his position as a board member, Dy. chairman as well as the chairman of Audit committee on 14th Jan 2024, due to his personal reasons.

The board would like to thank Mr. Mohammad Sulieman Tahaine for his valuable contribution to the company during his tenure as a director.

The Board of Directors of Al Anwar Ceramic Tiles Co SAOG has appointed Mr. Aqil Mohamed Jawad Habib Jaffer Ali as a temporary director from 23rd Jan 2024, to fill the vacant seat in the board until the date of next ordinary general meeting of the Company.

The Board of Directors has further nominated Mr. Aqil Mohamed Jawad Habib Jaffer Ali as a Deputy chairman of the board of directors and Member & Chairman of Audit Committee of the Company.

Mr. Aqil Mohamed Jawad Habib Jaffer Ali, holds a Masters in computer Science with Honors from Oklahoma City University USA, and with over 30 years of experience in banking industry with international and national banks.

Currently working as Chairman with Conformity Compliance Solution since March 2021 and previous roles were with Credit Suisse as Director Private Bank, Investcorp as advisor for Wealth Management, National Bank of Abu Dhabi as Executive Director – Head of Branch Network and Wealth Management and Citibank N.A for 25 years as Managing Director – Citi Private Client, Wealth Management & Retail Banking. Additionally, served as Vice Chairman Citi UAE for a year.



A.Suresh

Acting Chief Executive Officer

24th Jan , 2024

Office: Suite 301, Beach One building
Way No. 2601, Shatti Al Qurum
P.O.Box 143, P.C. 118, Sultanate of Oman
Tel. Off.: (00968) 24649093 / 24649095
Fax : (00968) 24649097
E-mail: ceramics@omantel.net.om

جناح رقم ٣٠١، بناية الشاطي الاول
طريق رقم ٢٦٠١، شاطي القرم
ص.ب: ١٤٣، مجمع الحارثي، الرمز البريدي: ١١٨
سلطنة عُمان
هاتف المكتب: ٢٤٦٤٩٠٩٣ / ٢٤٦٤٩٠٩٥ (٠٠٩٦٨)
فاكس: ٢٤٦٤٩٠٩٧ (٠٠٩٦٨)

Factory: P.O. Box: 1126
Nizwa, P.C. 611, Sultanate of Oman
Tel. : (00968) 25449165
Fax: (00968) 25449164

مصنع: ص.ب: ١١٢٦
نزوى، الرمز البريدي: ٦١١، سلطنة عُمان
هاتف: ٢٥٤٤٩١٦٥ (٠٠٩٦٨)
فاكس: ٢٥٤٤٩١٦٤ (٠٠٩٦٨)
Web: www.alshams.org